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IR 1 2022_IP_00020 Interpellatie van raadslid Petra Gyesbreghs: Meer 
vuilnisbakken?

Interpellatie

Indiener(s):
Petra Gyesbreghs,            Vlaams Belang          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
22 maart 2022 19:47

Toelichting:
Geachte,
Ik stel vast dat er dringend nood is aan meer vuilnisbakken op drukke plaatsen. Ik denk hierbij 
aan bushokjes, banken, parken, wandelpaden...
Indien er op dergelijke plekken geen vuilbak voorhanden is, resulteert dit vaak in "ophoping" 
van zwerfvuil (blikjes, sigarettenpeuken, papiertjes, zakjes met hondenpoep,...).
Ik stel deze problematiek zowel vast in het centrum van de stad (Elsum, St. Dimpna, St. 
Amands) als in de buitenparochies.
Door het plaatsen van extra vuilbakken hoop ik dat we dit "vervuilingsprobleem" kunnen 
aanpakken.
Is het dus mogelijk dat het stadsbestuur extra vuilnisbakken plaatst op dergelijke plaatsen?
Beleefde groeten,
Petra Gyesbreghs
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IR 2 2022_IP_00021 Interpellatie van raadslid Rosa Van Cleempoel: 
Nieuw reglement zaterdagmarkt op komst?

Interpellatie

Indiener(s):
Rosa Van Cleempoel,            Vlaams Belang          

Gericht aan:
Tom Corstjens

Tijdstip van indienen:
24 maart 2022 9:38

Toelichting:
Geachte,
Zaterdag 19 maart werd ik tijdens mijn bezoek aan de zaterdagmarkt door verschillende 
marktkramers aangesproken of ik weet had van “een nieuw” reglement voor de 
zaterdagmarkt. En wanneer dit reglement in voegen zou treden.
Deze geruchten zorgen voor spanning en ongenoegen bij de marktkramers.
Is er inderdaad een nieuw reglement voor de zaterdagmarkt op komst? Indien ja, graag even 
een toelichting over de inhoud en timing.
Alvast bedankt.
Rosa Van Cleempoel
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IR 3 2022_IP_00022 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Geel gastvrij 
voor Oekraïense vluchtelingen

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Vera Celis, Griet Smaers

Tijdstip van indienen:
24 maart 2022 21:55

Toelichting:
Duizenden Oekraïners zijn al in ons land aangekomen, en er zullen nog duizenden volgen. 
Zij hebben veel meegemaakt en verdienen zoals elke vluchteling om in goede 
omstandigheden geholpen te worden. Ik zou graag een stand van zaken krijgen waar stad Geel 
staat in dit proces.
Hieronder ook enkele concrete vragen:

• Wie gaat de regie in handen nemen? Zijn er extra middelen/ aanwervingen voor 
nodig?

• Hoeveel vluchtelingen zal stad Geel opvangen?
• Welke stappen zijn er al ondernomen om geschikte woningen te zoeken? Zal er 

ingezet worden op collectieve opvang, kleinschalige opvang of toch op opvang bij de 
mensen thuis? Wat is de visie van de stad hierover?

• Zijn er al afspraken gemaakt met de Geelse scholen om de kinderen op te vangen?
• Wat zal de rol van het OCMW zijn? (gaan zij enkel het equivalent leefloon moeten 

uitkeren of moeten zij ook helpen bij het vinden van een school, het inschrijven bij de 
mutualiteit, het zoeken van een woning,…) Zijn de werknemers van het OCMW klaar 
om van start te gaan? Hoeveel extra middelen/ aanwervingen zullen er nodig zijn?

Ik las in een artikel van de GVA op 17/3 een citaat van schepen Griet Smaers “We zijn zelf 
aangenaam verrast dat burgers maar liefst zeventig opvangplekken in hun eigendommen 
hebben aangeboden. Onze diensten hebben die samen met de politie vooraf wel op hun 
kwaliteit en degelijkheid gescreend vooraleer we die in de finale lijst opnamen. Maar tot nu 
toe is er ook voor onze stad nog geen enkele doorverwijzing van Oekraïense vluchtelingen 
gebeurd.”

• Hoeveel mensen hebben ondertussen een opvangplek aangeboden?
• Hoe verloopt die screening door de politie? Wat zijn de criteria? Werden er al 

opvangplaatsen geweigerd?
• Werden alle mensen die een slaapplaats aanboden al gecontacteerd?
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IR 4 2022_IP_00023 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Sluit Geel 
zich aan bij de Woonzaak?

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Griet Smaers

Tijdstip van indienen:
24 maart 2022 22:00

Toelichting:
Voor elk gezin in Vlaanderen dat in een sociale woning woont, staat er een gezin op de 
wachtlijst. In Geel is de situatie nog erger. Er staan 1500 mensen op de wachtlijst. Dat is 
dubbel zoveel dan er sociale woningen zijn. Wij erkennen de inhaalbeweging die er gemaakt 
is in Geel met renovaties en nieuwbouw van sociale woningen zoals het Wijdbosch en op de 
Leunen.
Deze inspanningen zullen echter niet volstaan om de wachtlijsten weg te werken. Dat is alvast 
mijn eerste vraag: Bent u het eens dat de inspanningen niet zullen volstaan om de wachtlijst 
weg te werken? En wat zult u hieraan doen?
Voor de Vlaamse regering is deze wooncrisis duidelijk geen prioriteit terwijl deze nochtans de 
belangrijke hefbomen in handen heeft om een daadkrachtig beleid te voeren daarrond.
Denk maar aan het weinig ambitieus plan met het bindend sociaal objectief en het 
maximumpercentage van 15% voor sociale woningen.
Denk maar aan de beslissing om de middelen die zijn vrijgekomen bij het schrappen van de 
woonbonus te gebruiken als besparingsmaatregel in plaats van deze te gebruiken voor het 
aanpakken van de woonnood.
Denk maar aan het idee van Vlaams minister van Wonen om een half miljard aan middelen 
voor sociale woonbouw door te sluizen naar private projectontwikkelaars.
In dat licht is de Woonzaak opgericht. De Woonzaak pleit naar eigen zeggen voor een 
fundamenteel rechtvaardig woonbeleid in Vlaanderen omdat wonen een grondrecht is. “Het 
recht op wonen blijft in Vlaanderen voor velen dode letter. De overheid neemt haar 
verantwoordelijkheid onvoldoende.”
De Woonzaak heeft daarom een klacht neergelegd bij het Europees Comité voor Sociale 
Rechten om de overheid ter verantwoording te roepen. Ze vragen daarbij dat Vlaanderen meer 
inzet op een voldoende ruime sociale huurmarkt, op een volwaardige private huurmarkt en op 
een duurzame eigendomsmarkt.
De steden Gent en Leuven hebben zich al aangesloten bij de Woonzaak. Is stad Geel bereid 
om zich ook bij de Woonzaak aan te sluiten en op die manier de kant te kiezen van gezinnen 
in woonnood?
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IR 5 2022_IP_00024 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Het Geelse 
bomenbestand: meten is weten

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
25 maart 2022 0:23

Toelichting:
In heel wat stedelijke plannings- en beleidsdocumenten is om evidente (klimaats)redenen 
sprake van het uitbreiden van het Geelse bomenbestand. Midden februari kregen we af te 
rekenen met de storm Eunice, die op dat bestand een grote impact heeft gehad. De ambitie om 
zus-of-zoveel bomen aan te planten binnen x-aantal jaren is sowieso toe te juichen, maar de 
ecologische winst ervan is relatief wanneer het in feite om de vervanging van gesneuvelde 
exemplaren gaat.
Bestaat er een schatting van het aantal bomen dat - bijvoorbeeld - door een storm als Eunice is 
verdwenen? Beschikken we over de mogelijkheid om die schade in beeld te brengen? Is het 
niet wenselijk om het actuele Geelse bomenbestand te kwantificeren en te monitoren om er 
zeker van te zijn dat nieuwe aanplantingen in de toekomst ook effectief extra bomen 
opleveren?
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IR 6 2022_IP_00025 Interpellatie van raadslid Berten Kempen: 
Solidariteit Oekraïne

Interpellatie

Indiener(s):
Berten Kempen,            Open VLD          

Gericht aan:
Marlon Pareijn, Vera Celis, Griet Smaers

Tijdstip van indienen:
25 maart 2022 0:25

Toelichting:
Meer dan 3 miljoen Oekraïners hebben ondertussen hun land verlaten door de oorlog die nog 
steeds woedt. Vlaanderen zal naar schatting 120.000 Oekraïense oorlogsvluchtelingen moeten 
opvangen in de komende maanden. Dit is 60% van de verwachte 200.000 vluchtelingen 
richting België. 
Momenteel wordt 80% van de Oekraïners bij burgers opgevangen. Ofwel zijn ze daar beland 
omdat die burgers zich hadden opgegeven via #plekvrij, ofwel is het familie of vrienden, 
ofwel is het via een ‘onofficiële’ weg, via Facebook bijvoorbeeld. Om de verdere opvang van 
oorlogsvluchtelingen in goede banen te leiden, wil Vlaanderen 5 nooddorpen bouwen, waarin 
minstens 250 wooneenheden zijn waar telkens 3 à 4 personen kunnen verblijven. Maar 
momenteel blijft een grote verantwoordelijkheid liggen bij de gemeenten en OCMW’s.

• Heeft de gemeente zicht op het aantal Oekraïense vluchtelingen dat wordt opgevangen 
bij Geelenaars? Werden deze gastgezinnen gescreend door de gemeente?

• Welke opvangplaatsen voorziet de gemeente? Hoeveel vluchtelingen kunnen op korte 
termijn gehuisvest worden in Geel?

• Beschikt de gemeente of de Sociale huisvestingsmaatschappijen over leegstaande 
gebouwen die niet direct inzetbaar zijn voor de eigen bevolking, maar wel tijdelijk als 
opvangplaatsen dienst kunnen doen?

• Op welke ondersteuning kunnen de diverse hulpverleners en private initiatieven in 
onze gemeente rekenen?

• Welke scholen geven invulling aan het recht op onderwijs voor de kinderen van 
oorlogsvluchtelingen? Welke oplossingen zijn er voor de taalbarrière ?

• Welke ondersteuning geeft het gemeentebestuur om deze mensen psychologisch te 
begeleiden? Wordt er ook ingezet om deze mensen te begeleiden richting een 
arbeidstraject?
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IR 7 2022_IP_00026 Interpellatie van raadslid Berten Kempen: 
Duivenoverlast

Interpellatie

Indiener(s):
Berten Kempen,            Open VLD          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
25 maart 2022 0:25

Toelichting:
In mei legt elke vogel een ei… Behalve de duiven in steden zoals Mechelen, Turnhout, 
Herentals,….  Daar worden de duiven gevoederd met niet-hormonale anticonceptie in 
voederbakken. Een idee dat onze fractie ook reeds opperde om de overlast in onze 
centrumstraten aan te pakken. Want dat de dieren voor overlast zorgen, zien onze 
centrumhandelaars elke dag. Duivenpoep op de trottoir, nesten in elke boom, gele lopers die 
onder gescheten worden, klanten die af en toe een ongewenst cadeautje krijgen, …. Vele 
handelaars en inwoners van het centrum zijn het beu en proberen de duiven zelf te verjagen. 
Door spijkers aan te brengen in de dakgoten, een beeld van een oehoe op het dak te zetten, 
zelfs iets minder diervriendelijke methodes worden toegepast.
Dat het anders en op een diervriendelijke manier kan, bewijzen de resultaten met de 
anticonceptiepil in andere gemeenten. 20% vermindering van de populatie binnen 1 jaar.

1. Erkent de schepen het structurele probleem van duivenoverlast in de Geelse 
centrumstraten?

2. Welke maatregelen zijn onderzocht om de duivenpopulatie terug te dringen? Werd de 
duivenpil in overweging genomen? Wat was de conclusie?

3. Hoe zal de gemeente de duivenpopulatie in het centrum terugdringen?
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IR 8 2022_IP_00027 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: 
Verkeerscirculatie ontregeld voor ... niets

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
25 maart 2022 0:44

Toelichting:
1. Op de hoek Stelenseweg-Pas ligt een bouwwerf ondertussen al 5 maanden stil. Al even lang 
is de straat evenwel niet meer inrijdbaar aan die kant, met alle onpraktische gevolgen vandien 
voor de mensen die daar wonen. Zou de onmiddellijke normalisering van de situatie 
onaangename gevolgen hebben, en zo ja: welke? Waarom wordt deze situatie zo lang op haar 
beloop gelaten?
2. De verzakking op Winkelom maakt die weg al sinds begin januari onbruikbaar voor 
gemotoriseerd verkeer, waardoor er zich hier in feite een T-kruispunt heeft gevormd. Het ziet 
er naar uit dat de miserie nog enkele maanden gaat duren. Zijn de verkeerslichten op het 
kruispunt met de ring afgeregeld op de normale, of op de actuele verkeersstroom? 
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IR 9 2022_IP_00028 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: 
Hindercommunicatie, er is werk aan de winkel!

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            Open VLD          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
25 maart 2022 8:18

Toelichting:
Het hoeft geen betoog, in Geel zijn er, al geruime tijd, veel werken met hinder.
Het is dan ook belangrijk dat er duidelijk gecommuniceerd wordt over de geplande werken en 
de hinder die deze werken zullen veroorzaken. De timing van deze werkzaamheden in beeld 
brengen is eveneens essentieel.
Minder-hinderacties is de boodschap. Communicatie naar de burger toe, in elke fase van de 
werkzaamheden, is noodzakelijk. 
Indien werken niet lopen zoals gepland, o.a. qua timing, dient er klare informatie worden 
gegeven. De aanbelandende bewoner, de weggebruiker heeft geen boodschap aan : "Je ziet 
toch dat de werken nog niet klaar zijn." of " De werken zullen duren tot ... einde van de 
werken."
Onze fractie heeft deze problematiek al eerder aangekaart.
Kan er vanuit het bestuur nog meer worden ingezet op duidelijke richtlijnen voor aannemers ? 
Kan het bestuur ook meer controle uitvoeren over de gevoerde communicatie en bijsturen 
waar nodig?
Wij kijken hoopvol uit naar kristalheldere informatie bij "werken met hinder". 


